

No. 14120. CONVENTION RELATING TO CIVIL LIABILITY IN THE FIELD OF MARITIME CARRIAGE OF NUCLEAR MATERIAL. CONCLUDED AT BRUSSELS ON 17 DECEMBER 1971<sup>1</sup>

N° 14120. CONVENTION RELATIVE À LA RESPONSABILITÉ CIVILE DANS LE DOMAINE DU TRANSPORT MARITIME DE MATIÈRES NUCLÉAIRES. CONCLUE À BRUXELLES LE 17 DÉCEMBRE 1971<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited with the Secretary-General of the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on:*

18 May 1981

ARGENTINA

(With effect from 16 August 1981.)

*Certified statement was registered by the Inter-Governmental Maritime Consultative Organization on 1 March 1982.*

---

ADHÉSION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire général de l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le :*

18 mai 1981

ARGENTINE

(Avec effet au 16 août 1981.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation intergouvernementale consultative de la navigation maritime le 1<sup>er</sup> mars 1982.*

---

No. 14403. STATUTES OF THE WORLD TOURISM ORGANISATION (WTO). ADOPTED AT MEXICO CITY ON 27 SEPTEMBER 1970<sup>2</sup>

---

N° 14403. STATUTS DE L'ORGANISATION MONDIALE DU TOURISME (OMT). ADOPTÉS À MEXICO LE 27 SEPTEMBRE 1970<sup>2</sup>

---

APPROVAL

*Instrument deposited with the Government of Spain on:*

9 February 1982

FINLAND

(With effect from 9 February 1982.)

*Certified statement was registered by Spain on 26 February 1982.*

---

APPROBATION

*Instrument déposé auprès du Gouvernement espagnol le :*

9 février 1982

FINLANDE

(Avec effet au 9 février 1982.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Espagne le 26 février 1982.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 974, p. 255, and annex A in volumes 991, 1140, 1143, 1198 and 1225.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 985, p. 339, and annex A in volumes 1110, 1258 and 1260.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 974, p. 255, et annexe A des volumes 991, 1140, 1143, 1198 et 1225.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 985, p. 339, et annexe A des volumes 1110, 1258 et 1260.